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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László

az Országgy ű lés elnöke részére
írásbeli kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7, cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI, törvény 42, § (8) bekezdésérc, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014, ([I, 24,) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatáskörér ő l szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .§ 5., 13 . pontja
szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Mákor és mennyi költségvetési forrást kapnak az önkormányzatok a rászoruló gyerekek nyári
étkeztetéséhez? Hány Jogosult gyermek marad ki a nyári étkeztetésből? ”

címmel . A választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábban Czibere Károly államtitkár úr is elismerte, hogy nem lesz teljes mértékig elegend ő az a
költségvetési forrás, amit a rászoruló gyerekek nyári étkeztetéséhez ad a kormány, így azt az
önkormányzatoknak k1 kell egészíteniük, Igaz, Fazekas Sándor földm űvelésügyi miniszter minap
azt írta egy válaszában, hogy „ általánosságban elmondható, hogy mára a gyermekétkeztetés i
feladatellátás központi finanszírozása ténylegesen fedezi a ráfordításokat, költségeket” .
Általánosságban? !
Azóta már több település számára világossá vált, hogy hiába van például valahol 100 gyerek, aki
jogosult az ingyenes étkeztetésre, mégis csak 70 fő számára jut étel . Az államtól kapott
támogatásból ugyanis nem jön ki több, az önkormányzatnak pedig nincs pénze .
Az is problémát okoz, hogy több helyen nincs lehet őség meleg étel biztosítására .
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

• Pontosan mikor, milyen elszámolás szerint kapják meg az önkormányzatok az állam i
támogatást a nyári étkeztetés biztosításához ?

• Pontosan mennyi gyermek van, aki jogosult ugyan a támogatásra, de mégse kapja az t
meg, mert helyben nem tudják kipótolni a szükséges forrásokat? Miért mondd le a
kormány ezekről a gyermekekről?

• Mekkora forrásra lenne szükség ahhoz, hogy minden jogosult gyermek részesülhesse n
az étkeztetésben ?

• Ahol nincs főzőkonyha, ott milyen módon biztosítják az étkeztetést? Ez mennyiben
felel meg a „menzareform” követelményeinek?

Várom megtisztelő válaszát! 1 .a '1 IkMV
Budapest, 2016, július 13 .

IIangóné Borbély Ildikó
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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